
Verslag algemene ouderraad 
Datum: 22/10/2024 

Aanwezig: Natalie, Christof, Pieter, Thomas, Nele, Joke, Lesley, juf Marianne, Mathias, Perla, Els, Marlies (mama 
Ferre en Olivia) 

Verontschuldigd: Griet 

Verslag: Wendy 
 

 
1. Nieuws van de werkgroepen  

 
• Vooruitblik kinderfuif (08/11/2024): 

Materiaal is in orde. 
Brief is meegegeven met de kinderen. 
Uur voor 1, 2, 3e leerjaar – herbekijken dit schooljaar om het te verkorten of niet. 
Er worden geen foto’s genomen, enkel GSM van de helpers. 
Playlisten moeten nog doorgestuurd worden. 
 

• Vooruitblik sint (06/12/2024): 
Refter kan niet gebruikt worden, omwille van werken aan de plafonds. Locatie moet nog bekeken 
worden. Werkgroep komt nog samen. 
Nieuw wit kleed is in orde. 
 

• Winterevenement warmste week (20/12/2024): 
Werkgroep met leerkrachten is er, optie om nog leden van de ouderraad extra uit te nodigen. 
Nog niet samengezeten. 
Idee om het iets groter te zien, zoals vroeger kerstmarkt, … met opbrengst gedeelte naar warmste 
week? 
 

• Vooruitblik Jules De Strooper: 
Aantal was hetzelfde als vorig jaar. 
Veel via website rechtstreeks besteld. 
Winst = € 2.800,00, kostprijs van de zakken voor te verpakken moet nog in mindering gebracht 
worden. 
Levering tussen 4 en 22 november, Thomas laat nog weten wanneer de voorbereiding moet 
gebeuren. 
 

• Feedback gemeente naschoolse opvang: 
Contact opgenomen met Sarah De Keyzer. 
Feedback om binnenkort samen te zitten en het wordt opgenomen in hun programma om de 
‘ontzorging’ onder de loep te nemen. 
 

• Polo’s leerkrachten: 
Model leerkracht moet herkozen worden. 
Logo moet nog bekeken worden, ze komen in november samen en tegen kerstvakantie alles klaar. 
Met het grote schoolfeest nieuwe T-shirts met het aangepaste logo. 
 

• Katelijnse keien 15/11/2024 
Wij zijn uitgenodigd als ouderraad om aanwezig te zijn. 
Geen geïnteresseerden. 



2. Varia 
 
Lego voor tijdens de middagclub wordt gesponsord door de ouderraad. 
Alternatief wordt nog bekeken door meester Raf. 
 

 
3. Punten van de school 

 
Verbouwingen in de school, plafond van leraarskamer en toiletten in de herfstvakantie. 
Na de herfstvakantie plafond van het bureau van Mathias en de refter. 
Gang moet ook nog aangepakt worden. 
 
In de zomervakantie worden de daken gerenoveerd, zal niet klaar zijn op 01/09/2025. 
Ook een switch doen van een aantal lokalen. 
Nieuwe verwarming over gans de school. 

 

Volgende ouderraad woensdag 13/11/2024 

 


